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PROTOKÓŁ NR XLVII/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

     z dnia 11 marca 2014 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 11 

marca 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 14
00

 do godz. 15
35

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

5. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Z okazji Dnia Sołtysa przypadającego na dzień 11 marca Przewodniczący 

Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk w imieniu swoim, Burmistrza Miasta i 

Gminy p. Barbary Gąsiorowskiej i Radnych Rady Miejskiej złożył obecnym na 

sali sołtysom, przewodniczącym rad osiedlowych serdeczne życzenia zdrowia, 

wytrwałości i nieustającej pogody ducha, dziękując jednocześnie za owocną 

współpracę na rzecz mieszkańców sołectw jak i całej Gminy Nowe Miasto. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady na wniosek p. 

Burmistrz wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6 trzy 

projekty uchwał tj. ppkt a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

ppkt b) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2014-20120, ppkt h) ustalenia wysokośći ekwiwalentu pieniężnego 

za udział w działaniach ratowniczo – gaśniczych lub szkoleniach pożarniczych 

dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej.  

Przystąpiono do głosowania wniosku, aby do proponowanego porządku obrad 

wprowadzić projekty uchwały w/w sprawie. W głosowaniu za 14 radnych przy 

obecnych na sali 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
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Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty. 

d) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

e) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015. 

f) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

g) utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

h) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczo- pożarniczych dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad za 13 radnych 

przy obecnych 14 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek został przyjęty. 
 

PKT 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk 

poinformował, że protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w 

Biurze Rady i zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej 

sesji.  

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu za 14 radnych na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne posiedzenie 
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Stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 6 marca 2014 roku, na którym 

zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Przewodniczący Komisji p. Ignacy Król poinformował, że Burmistrz Miasta i 

Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała członków komisji z projektami 

uchwał w sprawie: 

- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty. Przyjęto propozycję p. Burmistrz stawkę opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi jeżeli odpady komunalne sa zbierane i odbierane w 

sposób selektywny w wysokości: 

8,00 zł / miesiąc na jednego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość-

dotyczy nieruchomości zamieszkałych przez nie więcej niż 4 osoby.  

6,00 zł. / miesiąc na jednego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość – 

dotyczy nieruchomości zamieszkałych przez więcej niż 4 osoby, przy czym 

stawka dotyczy osoby 5 i kolejnej. 

Jeżeli odpady komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny w 

wysokości: 

14,00 zł. / miesiąc na jednego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość-

dotyczy nieruchomości zamieszkałych przez nie więcej niż 4 osoby. 

12,00 zł./ miesiąc na jednego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość-

dotyczy nieruchomości zamieszkałych przez nie więcej niż 4 osoby, przy czym 

stawka dotyczy osoby 5 i kolejnej. 

W głosowaniu za 11 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, w głosowaniu nie 

wzięła udziału jedna osoba. 

- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

- utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015. Od sołtysów i rad sołeckich nie 

wpłynęły żadne propozycje wyodrębnienia bądź nie wyodrębnienia w budżecie 

Gminy na 2015 rok środków mających stanowić fundusz sołecki.  

Pani Burmistrz poinformowała, że do porządku obrad na najbliższą sesję Rady 

zostaną wprowadzone dwa projekty uchwał, które są w przygotowaniu tj. w 

sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok i w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-

2020. Posiedzenie komisji zakończono. 
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PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 28.02.2014 roku do dnia 

11.03.2014 roku. 

1. W dniu 3 marca 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy 

odbyło  

 

2. W dniu 27 lutego 2014 roku w Ministerstwie Gospodarki, na zaproszenie 

wicepremiera, ministra gospodarki Janusza Piechocińskiego odbyła się 

konferencja „Gospodarka a samorząd” z udziałem przedstawicieli samorządów z 

całego kraju, także z terenu naszej gminy.  

 

3. Dnia 28 lutego 2014 roku w Ochotniczej Straży Pożarnej w Bielinach 

odbyło się walne zebranie sprawozdawcze za rok 2013.  

 

4. W dniu 3 marca 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy 

odbyło się Spotkanie Sadownicze, zorganizowane przez Mazowiecki Ośrodek 

Doradztwa Rolniczego w Warszawie Oddział w Radomiu przy współudziale 

Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz firmy Osadkowski S.A. 

Celem spotkania było zapoznanie rolników z zasadami pielęgnacji sadów, jak 

również z nowymi technologiami uprawy truskawek. W ramach szkolenia 

poruszono także kwestie związane z funduszami unijnymi dla rolników. Ponadto 

rolnicy z naszej gminy mogli dowiedzieć się o warunkach legalnego 

zatrudniania cudzoziemców w rolnictwie.  

 

5. W dniu 4 marca 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą odbyło się sprawozdawcze zebranie członków 

Powiatowego Koła Hodowców Koni w Grójcu z siedzibą w Nowym Mieście 

nad Pilicą. W zebraniu wzięli udział hodowcy z obszaru działania Powiatu 

Grójeckiego oraz zaproszeni goście. Dokonano omówienia wyników pracy za 

2013 r. oraz przedstawiono plan pracy na 2014 r.  

 

6. W dniu 07 marca 2014 roku ogłoszono przetarg nieograniczony na 

przebudowę drogi we wsi Łęgonice oraz ulicy Ogrodowej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Termin składania ofert 25 marzec 2014.  

 

7. W dniu 07 marca 2014 roku ogłoszony został przetarg nieograniczony na 

zadanie pod nazwa: ,,Rekultywacja kwatery nr I i nr II składowiska odpadów 

innych niż niebezpieczne i obojętne w miejscowości Nowe Łęgonice gmina 

Nowe Miasto nad Pilicą ”. Wniosek o dofinansowanie projektu został 

zatwierdzony. Nasz projekt został oceniony przez niezależnych członków 

Komisji Konkursowej i uzyskał 72 punkty (66,67%). Sklasyfikowany został na 

4 miejscu listy rankingowej. Czekamy na podpisanie umowy. Całkowity koszt 
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inwestycji wynosi 869.414,71 zł, w tym środki unijne w wysokości 738 577,52 

zł stanowiące 85% kosztów kwalifikowanych inwestycji oraz środki własne w 

wysokości 130 837,19 zł.  
 

8. W dniu 10 marca 2014 roku ogłoszono przetarg nieograniczony na 

przebudowę drogi gminnej nr 160804W Bieliny – Wał i drogi we wsi 

Domaniewice. Termin składania ofert 25 marzec 2014.  

 

9. Dnia 8 marca 2014 roku odbyło się walne zebranie sprawozdawcze w OSP 

Gostomia.   

 

10. Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom turystów przy pomocy środków 

unijnych, wybudowany został pomost do cumowania kajaków. Powstał on w 

miejscu najbardziej uczęszczanym przez kajakarzy. To oni w sposób naturalny 

wybrali tę lokalizację. Chcąc im zagwarantować dobre warunki do uprawiania 

turystyki, wykonaliśmy pomost.  

 

11. W dniu 19 marca 2014 roku, w godzinach 15:00 – 16:30 w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy odbędzie się spotkanie poświęcone 

„Rozliczeniu podatku dochodowego od osób fizycznych za 2013r.” Spotkanie 

poprowadzą pracownicy Urzędu Skarbowego w Grójcu.  

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że z panią Burmistrz uczestniczył w 

konferencji w Ministerstwie Gospodarki, na zaproszenie wicepremiera, ministra 

gospodarki Janusza Piechocińskiego oraz w walnym zebraniu sprawozdawczym 

w Jednostce OSP Gostomia.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał co było tematem spotkania wicepremiera, 

ministra gospodarki z udziałem przedstawicieli samorządów z całego kraju. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że były m. in. poruszane kwestie 

pozyskiwania środków unijnych dla rozwoju przedsiębiorczości.  

Radny Tomasz Pietrucha przypomniał o uzupełnieniu zapytania złożonego na 

sesji w dniu 28 lutego 2014 roku dot. wysokości wydatkowania środków w 2013 

roku na publikacje w gazecie ECHO DNIA.  

Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona 

pisemnie.  

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok. Skarbnik 

pani Ewa Bator poinformowała, że zmiany dotyczą w planie wydatków 

majątkowych budżetu gminy. Dokonuje się przeniesienia kwoty w ramach 

zadań inwestycyjnych oświetlenia ulicznego – ul. Malinowa i ul. Orzechowa 
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(dokumentacja) do zadania modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy. Podobnie z zadania inwestycyjnego budowa oświetlenia drogowego we 

wsi Żdżary (dokumentacja) do zadania modernizacja oświetlenia ulicznego na 

terenie gminy. Kolejna zmiana przeniesienia planu wydatków z zadania 

inwestycyjnego budowa obiektu społecznego-kulturalnego przy ul. O. H. 

Koźmińskiego do zadania termomodernizacja budynku administracyjnego 

Urzędu Miasta i Gminy.  

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/293/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020. Skarbnik pani Ewa Bator poinformowała, 

że dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 

Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-20120 zgodnie z 

załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.  

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/294/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o wynik finansowy w roku ubiegłym dot. 

odbioru odpadów komunalnych i czy gmina dożyła środki pieniężne firmie za 

świadczenie usług odbierania i zagospodarowania odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że rozliczenie za rok poprzedni nie jest 

zakończone, umowa z firmą obowiązuje do kwietnia br. 

Sołtys wsi Domaniewice p. Dariusz Dziuba zapytał o możliwość obniżenia 

stawki do 50% opłaty dla nieruchomości zamieszkałych przez osobę 5 i kolejne. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że za świadczenie usług odbierania odpadów 

komunalnych gmina obecnie dopłaca firmie, w tym przypadku propozycja nie 

znajduje zastosowania.  
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Więcej pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/295/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/296/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6e 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w § 1 wystąpił błąd pisarski ,,na rok 

2014” zastępujemy ,,na rok 2015”. 

Pan Marian Dziedzic zapytał w jakim terminie sołtysi powinni składać wnioski, 

aby fundusz sołecki mógł funkcjonować w danym roku budżetowym. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na jednej z poprzedniej sesji Rady prosił 

obecnych na sali sołtysów o wnoszenie w Biurze Rady (w terminie do 15 marca) 

opinii w kwestii wyodrębnienia bądź nie w budżecie Gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. Nadmienił, że od sołtysów i rad sołtysów nie 

zostały złożone żadne propozycje i potrzeby wyodrębnienia w budżecie na 2015 

rok środków mających stanowić fundusz sołecki.  

Więcej pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/297/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą. 

Radny Tomasz Pietrucha zaproponował, aby zgłoszenia od mieszkańców miasta 

w sprawie bezdomnych zwierząt przyjmowane były również pod numerem 

komórkowym. Radny zapytał czy na terenie naszej gminy funkcjonuje 
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organizacja pozarządowa, której statutowym celem jest zapewnienie ochrony 

dla zwierząt bezdomnych.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że na terenie naszej gminy nie ma siedziby 

organizacji pozarządowej, której celem jest zapewnienie ochrony dla zwierząt.  

Więcej pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 13 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/298/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6g 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał czy zachodzi konieczność utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w związku z zarządzonymi wyborami na 

dzień 25 maja 2014 roku wyborami do Parlamentu Europejskiego zachodzi 

konieczność podjęcia uchwały o utworzeniu odrębnego obwodu głosowania w 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Odrębne obwody głosowania tworzy się w miejscach, których w dniu 

wyborów będzie przebywać co najmniej 15 wyborców.  

Więcej pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr XLVII/299/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6h 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w 

działaniach ratowniczo – gaśniczych lub szkoleniach pożarniczych dla członków 

Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 14 

radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr XLVII/300/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował koleżankom i kolegom radnym za 

jednogłośne przyjęcie uchwały.  

PKT 7 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał w kwestii sprawy poruszanej na jednej z 

poprzedniej sesji Rady, mieszkanki Nowego Miasta p. Wojtenko.  
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Przewodniczący Rady wyjaśnił, że działka p. Wojtenko jest objęta 

obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego.  

 

PKT 8 
Głos zabrała Radna p. Anna Czerwiowska w kwestii opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Zaproponowała, 

ograniczyć zjawisko bezdomności zwierząt w naszej gminie, poprzez działanie 

polegające na zachęcaniu właścicieli do sterylizacji i kastracji zwierząt 

domowych. Jest to sposób ograniczenia populacji zwierząt i bezpośrednio 

przekłada się na ograniczenie zjawiska bezdomności zwierząt. Ewentualnie 

znakowanie psów należących dla mieszkańców gminy, w ten sposób zwiększa 

się możliwości odnalezienia pupila, który zaginął. Znakowanie jest obok 

sterylizacji i kastracji skutecznym sposobem ograniczenia bezdomności 

zwierząt. Następnie radna zapoznała obecnych na sali z projektem programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi realizowanym w gminie Wąchock.  

Przewodniczący osiedla p. Marek Lewecki podał przykład, że zwierzęta 

bezdomne nie są wyłącznie z terenu naszej gminy, ale i gmin ościennych. 

Zazwyczaj po dniu targowym pozostaje kilka psów bezpańskich. Według 

przewodniczącego osiedla p. Leweckiego zasadne jest zachęcanie właścicieli 

psów do znakowania zwierząt.  

Według sołtysa wsi Wola Pobiedzińska p. Jacka Zwardonia niewiele właścicieli 

psów, jednak jest zainteresowanych takimi działaniami. 

Następnie radny p. Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii sprawy poruszanej 

na jednej z poprzedniej sesji Rady, mieszkanki Nowego Miasta p. Wojtenko. 

Wnioskował o przygotowanie interpretacji prawnej w/w sprawie. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że działka jest po podziale geodezyjnym, plan 

nasz dopuszczał budowę co najmniej jednego budynku na działce przed 

podziałem, obecnie właściciel działki podzielił ją na dwie działki. Według 

naszego planu nie można wybudować na nich wolnostojących budynków, tylko 

zabudowę bliźniaczą. 

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 

 

Marzena Białas       

 


